

TraxComm Limited



Fo Tan Railway House, No.9 Lok King Street, Fo Tan, N.T.
Tel : (852) 2993 8333
Fax : (852) 2993 7781
Website : www.traxcomm.com.hk
Email Address : traxcomm@mtr.com.hk

新界火炭樂景街九號火炭鐵路大樓
電話 : (852) 2993 8333
傳真 : (852) 2993 7781
網址 : www.traxcomm.com.hk
電子郵件 : traxcomm@mtr.com.hk

Senior Management

Mr. Lau Kwai Hin, Kenneth	Managing Director
Mr. Lok Wai Tak, Peter	Head of Strategic Development
Ms. Szeto Yuk Sheung, Mandy	Head of Business Development
Mr. Chau Lap Chung, Eric	Head of Engineering
Mr. Ho Chung Choi, Brian	Senior Business Development Manager

高層管理人員

劉貴顯	董事總經理
駱偉德	主管 (策略發展)
司徒玉嫦	主管 (業務拓展)
周立中	主管 (工程部)
何仲才	高級業務拓展經理

Business Activities

TraxComm Limited, a subsidiary of MTR Corporation Limited, is the first wholesale-focused fixed network operator in Hong Kong. We focus on serving the telecom licensees to operate their cost effective & high performance telecom networks.

Our services are fiber-based and provisioned on our own infrastructure, mainly in the highly secured MTR tunnels. We provide a suite of bandwidth services including fiber services, managed bandwidth services (from STM1 to STM64, FE, GE, 10 GE and 100 GE services) and wavelength services.

業務概況

TraxComm Limited是香港鐵路有限公司旗下的全資附屬機構。我們是首家以批發形式經營的固網商，以協助電訊業界客戶經營高質素及高成本效益的電訊網絡為己任。

我們以自建在港鐵管道內的光纖網絡提供網絡骨幹服務，頻寬服務(包括STM1到STM64、快速以太網、千兆以太網、萬兆以太網及100千兆以太網)及波長服務。

Parent Company

Company Name : MTR Corporation Limited
Location : Hong Kong

母公司

公司名稱 : 香港鐵路有限公司
地區 : 香港